
Matfyz je dobrá škola, poskytujı́cı́ kvalitnı́ a hluboké (nejen teoretické)
vzdělánı́. Se stávajı́cı́m úbytkem studentů máme možnost se jim věnovat
vı́ce a osobněji, čı́mž kvalitu ještě zlepšit. Slabé ročnı́ky, co se týče počtu,
se tak mohou stát silnými, co se týče kvality.

Jednou z nejlepšı́ch metod, jak motivovat člověka je jı́t mu z cesty a
poskytnout mu přı́jemné pracovnı́ prostředı́. Myslı́m si, že pro studenty a
zaměstnance Matematicko-fyzikálnı́ fakulty to platı́ dvojnásob. Je důle-
žité udržet dobrou, kolegiálnı́ atmosféru na fakultě.

Jde mi zejména o to:

Udržet a dále zlepšovat kvalitu výuky.
Nejlepšı́ návrhy můžeme najı́t přı́mo u studentů.

Zlepšit komunikaci studentů a vedenı́ fakulty.
Osobně se na nı́ jménem studentů podı́let a navázat dobré vztahy
SKASu s novým děkanem fakulty.

Být otevřenı́ do světa.
Zejména nalákat zahraničnı́ studenty a profesory, k čemuž bude
nezbytné zvětšit počet přednášek v angličtině.
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